
Bestyrelsesmøde mandag den 10 april kl 17.00

Dagsorden:

1: status økonomi. Herunder regnskab. Budget. Kontingent  næste år, mm.

2: generalforsamling. Planlægning (gennemgå dagsorden). Dirigent mm.  Valg.

3: undervisning, status, næste år.

4: Bridgemate/bridgecentral mm kursus, rapport.

5: Vedligehold / fornyelse af udstyr (borde, blandemaskine kort, meldekasser mm)

6: Åbne huse i sommer.

7: Diverse og andre punkter I synes.

Referat:

Alle til stede.

1: Otto fremlagde regnskabet, der umiddelbart forinden er blevet gennemgået af 

vores revisorer Marie Udesen og Jørn Hedegaard Jensen, og godkendt.

Budgettet blev fremlagt, præmisserne gennemgået, diskuteret og forklaret. God-
kendt.
Kontingent foreslås: primær kontingent (1. klubmedl.):1000,  klub (2. klubmedl. feks

primær medl i Horsens):800,  dobbelt (2 spilleaftener i VBC, koster anden spillef-
ten):600, passive 400.
Hvilket gav en del  diskusion, da der er stigninger, men blev godkendt.
Kontingentfrie: foruden kortlæggere også undervisere af begyndere fremover.

2: planlægning af generalforsamling, vores første i Vejle Bridgecenter.

Er annonceret (til den lørdag den 29 april kl 10).
Taget punktvis fra dagsordenen: 
dirigent: ? hvem kommer?
referent: BL
Beretning ved Bo.
regnskab og budget ved Otto
Indkomne forslag: ingen endnu.
Ann, Otto og Flemming  vil gerne genvælges.

Else Lund spørges for evt genvalg som suppl



Revisorer og rev suppl er alle villige til genvalg.

Alle ledere af spille afdelinger melder tilbage til Otto hvor mange der kommer til ge-
neralfosamlingen.

3: Overleveret begyndere (fra i år) til spilleafdelingerne. Lidt tilbagegang i antal. Næ-

ste år står Erik Brok og Lars Kølln for begynderundervisningen.

Annonce vedrørende den kommende sæson sættes op og gentages/bestilles af 
Otto.

4: Godt,  men sammenpresset. Lars Andersen stod for det.  Ann og Ulla deltog.

5: Meldekassernes indhold fornyes, der købes til 20 borde dvs 80 stk indhold til 
meldekasser.
Bordene spøger, måske en sæson mere med nødvendigt vedligehold.

Vi undersøger fortsat emner for nye. Faste ben?? Eller..

6: Er annonceret i distriksnyt og på hjemmeside.

Uge 29 hænger, da Flemming er forhindret. Vi finder nogen af os der kan tage tjan-
sen.
Indkøb af chokolade.

7: Flemming får fat i Mads  for at få den bærbare klar til drop in sæsonen, og få lært

at sætte en drop in turnering op med medlemsnumre mm.

Få evt undervist flere i at kunne lave en drop ind.

Vi diskuterede emnet, der er oppe på landsplan vedrørende bredde/elite og mester-
pointsordningen. 
En gruppe af klubber har sat spørgsmålstegn ved Danmarks bridgeforbunds forvalt-

ning af økonomien. De mener i korte træk, at der bruges for meget på eliten og an-
dre projekter der ikke vedkommer bredden.
Ligeledes foreslår de, at det skal være muligt ikke at betale til mesterpointsordnin-

gen , hvis man ikke ønsker den. (hvilket vil betyde en kontingentstigning afhængig 

af hvor mange der fravælger mesterpointsene).

Enighed om, at det er ok som det kører nu med bredde/elite/ungdom omkostninger-
nes relative forhold.
Mht mesterpoints, så er vi enige om at de ikke er så vigtige længere efter at vi har 

fået handicapsystemet. Så derfor prioriteres dèt (og at få det forbedret); og afskaf 

evt mesterpointene hvis klubber får lov til at fravælge det (, med den nødvendige 
kontingentstigning.

Ref ved 



Bo Lisbjerg


